

Referat fra styremøte 4 Brevik Seilforening 28.05.2024

Til stede: Morten Zimarseth, Ole Øyvind Ingebretsen, Bård Sæthre, Nina Klavenes, Pål Klavenes, Knut Olaf Hauge, Espen Johnsen, Ole Martin Lidal, Julia Lindland

Ikke til stede: Nils Petter Hovemoen

Sak 20/24 Godkjenning av referat styremøte 16.04 2024

- Andreas Buskop er ikke lenger i styret og skulle ikke vært på oversikten. Brett ligger nå under sport og junior.
- Kjøp av ribbdokk blir ca 25.000, - Beløpet på 100.000, - er hele jollegruppas budsjett for 2024.
- Referat fra årsmøtet? Morten sjekker opp dette og sender til styret.
- Ellers godkjent

Sak 21/24 Klubbhuset trenger maling, vi har diskutert via e- post og innhentet et godt tilbud.

- 5 svarte positivt på e-post, av 9 styremedlemmer. Av formelle grunner ønskes det å protokollføre vedtaket. Det kom også på noe mer maling da ventilasjonshuset var svært malingslitt. At man i budsjett tenker på å avsette post til slikt vedlikehold bør diskuteres, da slike store dugnader blir vanskelig å få iverksatt, og BS har et stort personalansvar med å ha dugnad i høyden.
- Ole Øyvind mener at vi ikke kan ta slike avgjørelser på mail, men heller ringes eller holde dette til møtene. Vi er enige om at vi kan bruke mail til beslutninger, men da må alle svare ja eller nei.
- Vi er enstemmig enig i vedtaket.
- Mastekrana må tegnes på nytt. Forslag om å søke midler til ny kran.

Sak 22/24 Porsgrunn Idrettsråd, Lokale aktivitetsmidler (LAM) frist 15.06 24 Viser til utsending på e-post om saken. En drøfting, og mulig søknad.

- Bård kan sjekke opp om det er noe vi kan søke om. Seilkurs for unge under 16 år, sommerskole. Bård og Morten søker.

Sak 23/24 Veiforeningen Ormer-Ulesund Avtale? Dokumentasjon? En orientering av leder.

Veiforeningen Ormer-Ulesund c/o Per Mikkelsen.

«Jeg laget en avtale i 2008, som ble sendt til signatur, ikke returnert fra dere. Denne forsøkte jeg å åpne igjen, men word gikk i feil. Laget en epost fra systemet vårt som blir lagret på dere som medlemmer» (Kopi e-post) Her kommer jeg med en muntlig orientering.

- Knut Olaf avviser kravet på samme måte som i fjor, så ser vi hva som skjer.

Sak 24/24 Anlegg og brygger En orientering om status maling klubbhus og mer.

Status brygger, disponerte plasser, ledige plasser og gjesteplasser.

Utleie båtplass-er?

- Huset er nå ferdig malt med Extrememaling som skal vare i 16 år.

- Vi har ledige 3 meter plasser. 7 ledige totalt. Vi har noen spørsmål om plasser til større båter. Det bør gjøres om på bryggene for å optimalisere plassene. Ole Øyvind har god oversikt over plassene som er i dag.
- Bryggekomiteen; Espen, Knut og Rune bør samles og sjekke bla fortøyninger og plasser. Stål mot stål er ikke greit.
- Ole Øyvind sjekker leieprisen på båtplasser.

Sak 25/24 Avgjørelse på hva skal være BS premier 2024 og fremover. Frist til å bestille for å ha til premieutdelinger. Se tidligere utsendte e post med eksempler. Hva kan være prisnivået?

- Det er forslag om brukgjenstander som kan være premier i et par sesonger. Termos, kopp, håndkle og sitteunderlag. Knut Olaf sjekker kopper på sin jobb. Morten sjekker opp andre ting.

Sak 26/24 Blåbær Lia utbygning og brygger. En innledning og oppsummering Leder – Økonomiansvarlig, basert på internt utsendt styremedlemmer i separat e-post.

- Det er ennå ingen søknader godkjent og alt er på plan og skisse stadier, men saken kommer på sikt. Vi trenger et bredt vurderingsgrunnlag. Denne saken vil sannsynligvis komme enten plan A eller plan B. Meningsutveksling og status.
- Det er mange ukjente sider ved denne saken. Det krever veldig mye å følge opp dette mot utbyggere med mye ressurser.
- Vi må komme videre med denne saken og enten legge det fram for medlemmene, eller vente til utbygger blir utålmodig.
- Vi venter med ekstra årsmøte til vi har noe mer å komme med.

Sak 27/24 Eventuelt

- Innspill fra seilere om å få mer sitteplass ute på verandaen, det er begrenset plass på langbenkene og flere trenger å slå seg ned for samtale og bespising. Det er stoler på terrassen som kan brukes.
- Alarm og rutiner for avstilling, og hvem kan / skal gjøre det?
Ole Øyvind tar kontakt med alarmselskap for å flytte alarmer fra glassdør til boden slik at plattingen kan være åpen på sommeren.
- E-post og respons? Intern kommunikasjon mellom styremøter. Det sendes fellesmail til alle medlemmer ang klubbmøter og dugnader.
- Sosiale media, hva er BS sine offisielle plattformer? Vi bruker mye Facebook.
- Klubbkvelder høsten 2024 – tema og sosialt. Rakk ikke denne, taes på neste møte.

Neste styremøte 3. september 2024

Referent Nina Klavenes
Informasjonsansvarlig